
Verslag bijeenkomst BBN 16-4-2024 in gesprek met gemeente Amersfoort 
 
Aanwezig: Paul Meijer, Johan Riemersma (waarnemend voorzitter), Henk Ham, Jenna Vermaat, Hans 
Wels (verslag), Jan Bronius, Tineke Dooyewaard. 
 
Namens gemeente Amersfoort: Friso Smits en Nienke Gorter 
 
Verslag 19 maart 2024: helaas waren weinig bezorgers aanwezig. Wat betreft de nieuwe opvang 
locatie: niet alle buurtbewoners hadden informatie gekregen, bang voor overlast. Jenna Vermaat 
vertelt hoe één en ander is geregeld met de locatie bij haar aan de Kleine Haag. 
 
Vernieuwing en verjonging BBN: Johan Riemersma en Paul Meijer hebben destijds de netwerkcursus 
gevolgd. Hoe jongeren mee te krijgen, lukt min of meer alleen op kortdurende projectbasis, niet voor 
langere tijd. Het BBN moet zijn eigen successen vieren en dat ook uitdragen. Het BBN heeft de laatste 
jaren te weinig gedaan aan sociale cohesie, denk aan het organiseren van een stadsontbijt of thema-
avonden. Een thema-avond organiseren over de overlast zou een idee kunnen zijn. Meerdere 
groepen uit de binnenstad (Vve’s, Stichting ring naar park et cetera) een keer bij elkaar zetten om te 
zien wat we voor elkaar kunnen betekenen.  
 
Gemeente Amersfoort: De gemeente moet komende jaren 40 miljoen bezuinigen. Waar gaat de pijn 
vallen? Gemeente zou groepen als BBN kunnen inschakelen bij bijvoorbeeld gebiedsbeheer. Denk 
aan bankjes in de binnenstad zoals nu bij de Varkensmarkt. Zou op de Hof niet misstaan rond de 
huidige fontein. Zou een jongerenwijkraad of wijkburgerraad iets voor de binnenstad zijn? 
 
Volgende BBN vergadering: informele bijeenkomst met de werkgroep groen, met name over de 
mogelijke samenwerking met Nationaal park Utrechtse Heuvelrug. Friso Smits vraagt aan twee 
mensen van de gemeente Amersfoort (Jurgen Baars van openbare ruimte en Arthur Woppenrij (?) 
van groen) om aanwezig te zijn bij deze bijeenkomst. 
 
Opmerkingen en ideeën vanuit de vergadering: 

 Wat kunnen we doen aan meer groen en het tegengaan van hittestress in de binnenstad? 
 Problematiek winkelstraten bespreekbaar maken, zoals fietsoverlast. 
 Gebrek aan speelplaatsen in de woonbuurten van de binnenstad. 
 Rubriek van gemeente Amersfoort in het BBN nieuws of berichten overnemen. 
 Raadpleging voor bewoners binnenstad en Nederberg zoals in het Soesterkwartier en Lien-

dert. Dat blijkt erg duur te zijn. Paul Meijer wil wel helpen om iets dergelijks op te zetten, 
misschien stadsgesprekken per wijk of iets dergelijks? 

 Lijst met contactpersonen gemeente Amersfoort voor de binnenstad in het BBN Nieuws. 
 Verdagerdatums BBN opnemen in het BBN Nieuws. 
 Oproep nieuwe voorzitter in het BBN Nieuws en vrijwilligersbank. 

 
Rondvraag: Paul Meijer meldt dat het SGLA zich teruggetrokken heeft uit de groep die naar de Raad 
va State wil stappen in verband met de bouwplannen Sam en Sophie. Andere organisaties hebben 
ook een andere visie over het stuk richting de RvS: Heemschut wil daarin andere zaken dan 
bijvoorbeeld het BBN opnemen. 
 
Tenslotte wordt afscheid genomen door waarnemend voorzitter Johan Riemersma van Paul Meijer 
als voorzitter van het BBN. Hij wordt bedankt door zijn grote inzet in de afgelopen jaren voor het BBN 
en voor de binnenstad. 
 



Vergaderingen 2024: 21 mei, 18 juni, 16 juli, 17 september, 15 oktober, 19 november en 17 
december. In augustus (voorlopig) geen vergadering op de planning. 

 


